

Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada
ADDENDUM TWO / ADDENDUM DEUX
February 25, 2022 / 25 février 2022
30002000

Acoustics and netting of local spawning beds for spring herring / Relevé acoustique et aux filets maillants
expérimentaux sur les frayères locales de hareng de printemps

English

Q#1

We have registered in the list of suppliers interested in acoustic surveys with experimental gillnets, my question is the following, the contract of acoustic surveys for gillnets for the 16B region Chaleur Bay, north coast, is it online with Fisheries and Oceans, because the one that we presently have on hand concerns region 5-6 and 7.

R#1

At this time, the only request for proposal posted on the Buy and Sell website is for regions 5, 6, and 7. There are existing contracts in place for other regions of this work.

Français

Q#1

Nous avons fait notre inscription dans la liste des fournisseurs intéressés par relevé acoustique aux filets maillant expérimentaux, ma question est la suivante, le contrat du relevé acoustique pour filet maillant pour le secteur 16B baie des Chaleur Côte Nord, est-il en ligne sur pêche et Océan, car celui qu'on a présentement en main concerne la région 5-6 et 7.

R#1

En ce moment, la seule demande de proposition affichée sur le site web des Achats et Ventes concerne les régions 5, 6, et 7. Il existe des contrats en place pour les autres régions de ce travail.